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Meetjesland wil schapen promoten
nieuws

In het Meetjesland start de vereniging 'De Vlaamse schapenhouderij' het project Schaapjes
op de Meetjes. Het is de bedoeling om de schapenkwekerijen en het verbruik van
lamsvlees in de streek te promoten. Op termijn moeten de schapenboerderijen toeristische
trekpleisters worden. Ook zal de mogelijkheid onderzocht worden om schapen te
gebruiken voor natuurbeheer. Volgens Het Laatste Nieuws zijn de schapenhouders alvast
enthousiast.
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In het Meetjesland start de vereniging 'De Vlaamse schapenhouderij' het project Schaapjes op de
Meetjes. Het is de bedoeling om de schapenkwekerijen en het verbruik van lamsvlees in de streek te
promoten. Op termijn moeten de schapenboerderijen toeristische trekpleisters worden. Ook zal de
mogelijkheid onderzocht worden om schapen te gebruiken voor natuurbeheer. Volgens Het Laatste
Nieuws zijn de schapenhouders alvast enthousiast.
Het project Schaapjes op de Meetjes wil een overzicht maken van alle variëteiten aan rassen,
kruisingen en kweekmethoden van schapen in het Meetjesland. "We willen de plaatsen waar vroeger
veel schapen graasden, opsporen en op die plaatsen zullen toeristische borden worden neergezet",
vertelt coördinatrice van het project, An Van Herck. Eind volgend jaar volgt er dan een
tentoonstelling die al die belangrijke plaatsen in de kijker zet. Ook aan de bedrijven die schapen
kweken, zullen infoborden worden geplaatst. "Om die manier kunnen ze uitgroeien tot toeristische
trekpleisters", aldus Van Herck.
Het Meetjesland wil ook een onderzoek opstarten naar de mogelijkheid om schapen uit professionele
schapenboerderijen in te zetten voor natuurbeheer. In eerste instantie zal er worden aangeklopt bij de
schapenhouders zelf om te horen of ze interesse hebben om hun dieren daarbij in te schakelen.
Vervolgens zal er op zoek worden gegaan naar dijken en weilanden waar de schapen kunnen grazen.
"Schapen zijn ideaal voor een natuurvriendelijk natuurbeheer, maar er wordt voor het ogenblik te
weinig gebruik van gemaakt", zegt de coördinatrice.
Daarnaast wil het project ook het verbruik van lamsvlees promoten. In België wordt jaarlijks maar 2
kilo van het vlees per persoon verbruikt. "Wij hebben hier niet de gewoonte om lamsvlees te eten",
vertelt Van Herck. "Daarom zijn we naar de slagers gestapt om ze de mogelijkheden van lamsvlees
uit de doeken te doen en ze te laten zien hoe ze de producten beter aan de man kunnen brengen".
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Dat de schapenhouders enthousiast zijn horen we bij monde van Carlos Campe. "Het Meetjesland is
groot op het vlak van schapenhouderij en het afleveren van perfect lamsvlees. Dat is een troef die we
beter moeten uitspelen".
Lees ook: geVILT: Schapen lokken buizerds naar Antwerpen-Stad
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